
1 

PROTOKÓŁ 

obrad XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 31 marca 2025 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1100    

Zakończenie obrad o godz. 1230 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Załącznik Nr 1 do protokołu) 

Radni obecni - 14 

Radni nieobecni  - 1 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Nagraba otworzył obrady XIII sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji 

(uchwał). Powitał wszystkich uczestników.  

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

5. Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 684, położonej przy ul. o. 

Władysława Włodyki w Miłakowie; 

b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 685, położonej przy ul. o. 

Władysława Włodyki w Miłakowie; 

c)  sprzedaży lokalu mieszkalnego przy ul. Daszyńskiego w Miłakowie; 

d)  sprzedaży nieruchomości o numerze działki 140/8, położonej przy ul. 

Dworcowej w Miłakowie; 

e)  uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie; 

f)  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2025-

2037; 
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g)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza 

Miłakowa o poszerzenie porządku obrad o punkt: projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 

pobierania.  

Zaproponował wprowadzenie powyższego projektu uchwały do porządku obrad 

jako punkt 6h. 

Wniosek o poszerzenie porządku obrad 

wg załącznika Nr 2 do protokołu 

Nie zgłoszono więcej wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

W wyniku głosowania, radni stosunkiem głosów 14-za, 0-przeciw, 0-

wstrzymujących przyjęli zmieniony porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

5. Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz wolne 

wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 684, położonej przy ul. o. 

Władysława Włodyki w Miłakowie; 

b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 685, położonej przy ul. o. 

Władysława Włodyki w Miłakowie; 

c) sprzedaży lokalu mieszkalnego przy ul. Daszyńskiego w Miłakowie; 

d) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 140/8, położonej przy ul. 
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Dworcowej w Miłakowie; 

e) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie; 

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2025-2037; 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

h) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania; 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XII sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 14 – za, 0 – przeciw, 0 - 

wstrzymujących protokół XII sesji zwyczajnej został przyjęty. 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 27.02.2025 – 

31.03.2025. 

Burmistrz Miłakowa – przedstawiła informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 3 do protokołu 

(Salę Narad opuścił radny Robert Udała.) 

Ad. 5 Pytania do informacji Burmistrza z prac między sesjami oraz 

wolne wnioski. 

Radny Józef Pełka podziękował burmistrzowi za prace porządkowe na działce 

gminnej obok miejsca rekreacyjnego w miejscowości Gudniki oraz za wyrażenie 

zgody na wykonanie ścieżki wokół stawu w miejscowości Rożnowo. 
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Radny Michał Boczulak poruszył temat bezpieczeństwa naszych terenów, które 

są wyjątkowo narażone na niebezpieczeństwo, ponieważ jesteśmy przy granicy 

białorusko-rosyjskiej. Zapytał czy wszystkie działania, decyzje będą mogły być 

podawane do publicznej wiadomości na bieżąco czy będą to informacje ściśle 

tajne. 

Burmistrz Miłakowa na chwilę obecną przekazuje wszystkie informacje jakie 

posiada. Ponadto odbyły się szkolenia organizowane przez Wojewodę dla 

Starostów Województwa Warmińsko-Mazurskiego, podobne szkolenia będą 

organizowane dla wójtów, burmistrzów, prezydentów miast. Poruszył temat 

schronów, gdzie żadne miejscowości ich nie posiadają. 

Radny Michał Boczulak dodał, że z oficjalnych informacji wiadomo, że tylko 4% 

społeczeństwa może skorzystać ze schronów. 

Zapytał z czego wynikała decyzja Zarządu Dróg Wojewódzkich ws. zmiany 

organizacji ruchu na ul. Morąskiej. 

Burmistrz Miłakowa odpowiedział, że ul. Morąska miałaby zostać ulicą 

jednokierunkową, ale po wielu rozmowach uwzględniono naszą propozycje.  

Radna Jolanta Bińkuś zapytała o realizację programu Czyste Powietrze. 

Zastępca Burmistrza program zostaje wznowiony z wytycznymi, które będą 

spoczywały również na nas jako na samorządzie gminnym. Na pewno nie będzie 

możliwości, aby od tej pory dofinansowywać inwestycje związane z wymianą 

źródła ciepła na ogrzewanie gazowe, ale wszyscy beneficjenci, którzy 

zamontowali źródło ciepła na ogrzewanie gazowe w tym okresie przejściowym 

czyli od momentu zawieszenia programu do wznowienia i wcześniej, bo koszty 

się kwalifikują pół roku do tyłu, jeżeli realizowali taką inwestycję to będzie 

dodatkowy nabór, inny ale uwzględniający już poniesione koszty przez 

beneficjentów. Program rusza od 1 kwietnia br.  

Przewodniczący Rady zapytał czy jest przewidziana forma finansowa dla gminy 

za wypełnianie wniosków. 

Zastępca Burmistrza – tak, ma być refundacja części poniesionych kosztów. Do 

tej pory gmina robi to nieodpłatnie na rzecz naszych mieszkańców gminy.  

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał czego dotyczyło spotkanie 

organizacyjne w szkole, czy dotyczyło ono arkusza organizacyjnego szkoły. 

Zapytał również o godziny nadliczbowe w szkole oraz o katechetów. 

Burmistrz Miłakowa odpowiedział, że spotkanie dotyczyło innych tematów 

organizacyjnych.   
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Radny Zbigniew Atrachimowicz podziękował w imieniu mieszkańców za prace 

porządkowe podczas organizacji Orszaku Trzech Króli. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 684, położonej przy 

ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznik Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 684, położonej przy ul. o. Władysława Włodyki 

w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/92/2025 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

 b) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 685, położonej 

przy ul. o. Władysława Włodyki w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 685, położonej przy ul. o. Władysława Włodyki 

w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/93/2025 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

 c) sprzedaży lokalu mieszkalnego przy ul. Daszyńskiego w 

Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego przy ul. Daszyńskiego w Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/94/2025 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

 d) sprzedaży nieruchomości o numerze działki 140/8, położonej 

przy ul. Dworcowej w Miłakowie; 

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Justyna Kowalczyk – w imieniu 

Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do projektu. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży 

nieruchomości o numerze działki 140/8, położonej przy ul. Dworcowej w 

Miłakowie została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/95/2025 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

 e) uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Arkadiusz Wróbel 

poinformował, że w dniu 19 marca br. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłakowie, na którym członkowie komisji 

rozpatrzyli petycję Pana Piotra Andruszkiewicza – Radnego Sejmiku Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego, która dotyczyła poparcia wniosku skierowanego do 

Ministra Edukacji Narodowej w przedmiocie potrzeby zróżnicowania terminów 

wakacji szkolnych. 

W wyniku głosowania członkowie komisji stosunkiem głosów 3-za, 1-przeciw 

ustalili, że zakres i przedmiot petycji, w tym poruszana w nim materia, w 

szczególności oczekiwany przez wnoszącego petycję efekt w postaci wydania przez 

właściwego ministra aktu normatywnego (w zakresie dotyczącym organizacji roku 

szkolnego i okresu przerwy w zajęciach) pozostaje poza kompetencjami organu 

stanowiącego gminy, w tym dotyczącymi wyrażenia stanowiska. Członkowie 

Komisji pozostają na stanowisku, że rada gminy nie posiada mandatu, aby w w/w 

kwestii wypowiadać się w imieniu lokalnej społeczności. 

 Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/96/2025 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

f) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2025-2037; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 3 dołączonym do 

projektu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2025-2037 została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/97/2025 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

g) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2025 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Radny Arkadiusz Wróbel jest przeciwny przekazywaniu środków dla 

Państwowej Straży Pożarnej w Ostródzie. Zapytał co gmina Miłakowo zyska 

przekazując 20 tys. zł na zakup samochodu dla PSP.  

Burmistrz Miłakowa – nie każda decyzja wiąże się z wymiernymi zyskami. 

Komendant Powiatowy PSP złożył zarówno do gminy Miłakowo, jak również do 

siedmiu pozostałych gmin Powiatu Ostródzkiego wniosek o dofinansowanie. 

Wniosek opiewał na wyższą kwotę niż ujęta została w budżecie.  

Gmina Miłakowo co roku (oprócz 2024 r.) przyznawała pomoc finansową 

naprzemiennie, jednego roku dla policji a drugiego dla straży pożarnej. Wniosek 
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uwzględniono w budżecie, ale to od rady zależy czy zostanie od przyjęty. 

Przewodniczący Rady uważa, że kwota 20.000 zł powinna zostać przeznaczona 

na potrzeby gminy, tym bardziej, że Gmina Miłakowo nie jest bogatą gminą i ma 

dużo własnych potrzeb, chociażby na drogi gminne czy na wyposażenie własnych 

jednostek OSP.  

Radny Michał Boczulak poparł wniosek radnego Arkadiusza Wróbla i jest 

przeciwny przekazywaniu środków do Powiatowej Straży Pożarnej, ponieważ jest 

zasobniejsza od Gminy Miłakowo. 

Radny Józef Pełka dodał, że Gmina Miłakowo nie pierwszy raz przeznacza 

środki na służby mundurowe. Uważa, że w dalszej perspektywie udzielane 

pomoce finansowe mogą pomóc przy staraniu się o dofinansowania m.in. na 

rozbudowę strażnicy w Boguchwałach. Osobiście jest za poparciem wniosku PSP.  

Radny Arkadiusz Wróbel uważa, że Gmina Miłakowo powinna doposażyć swoje 

jednostki OSP. Złożył oficjalny wniosek o zdjęcie z budżetu kwoty 20 tys. zł 

przeznaczonej na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na realizację 

zadania "Zakup samochodu specjalnego dla KP PSP w Ostródzie”. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Arkadiusza 

Wróbla.  

W wyniku głosowania 5-za, 7-przeciw, 1-wstrzymujący, wniosek radnego został 

odrzucony. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 4, „wstrzymało się” 1 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Miłakowo na 2025 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/98/2025 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 
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h) określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania; 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Waćkowska – w 

imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag i wniosków.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 

pobierania została przyjęta. 

Uchwała Nr XIII/99/2025 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał treść interpelacji złożonej przez radnego 

Roberta Udałę w dniu 12 marca 2025 r. oraz odpowiedź Burmistrza Miłakowa. 

Nie złożono interpelacji. 

Ad. 8 Sprawy różne. 

Radna Mariola Wiśniewska zapytała o samochody ciężarowe z napisem 

Ekosystem, które kilkukrotnie jeżdżą do oczyszczalni ścieków w Miłakowie.  
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Burmistrz Miłakowa - nie wie, ale postara się uzyskać informacji od Prezesa 

Spółki. 

Radny Zbigniew Atrachimowicz zapytał w imieniu mieszkańców Miłakowa czy 

zamykanie drzwi szkoły w trakcie lekcji związane jest z bezpieczeństwem dzieci. 

Dyrektor Szkoły Izabela Kaszkin udzieliła odpowiedzi. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:     Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady i Sołectw   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć     (-) Andrzej Nagraba 

 

 

 

 


